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نماینده ش�یراز در مجلس شورای اسلامی گفت که نباید ارز 
مسافرتی از جیب مردم و دولت داده شود.

به گزارش ایسنا، روح الله نجابت در جلسه علنی امروز در تذکری به 
بانک مرکزی و سیاست گذاران اقتصادی دولت گفت: هدف از پرداخت 
ارز مس��افرتی چه بوده است؟ آیا برای مسافرت داده می شود یا اینکه 

برخی ترغیب شوند که برای گرفتن ارز، مسافرت کنند؟

وی ادام��ه داد: در ش��رایطی ک��ه کش��ور ب��ا جن��گ اقتص��ادی 
درگی��ر اس��ت نگویی��د که این رق��م ها چیزی نیس��ت؛ اتفاق��ا تأثیر 
 روان��ی روی قاطب��ه م��ردم می گذارد. انتظ��ار می رود توزی��ع این ارز 

عادلانه باشد.
نجابت خاطرنشان کرد: ما هیچ مشکلی با سفر رفتن نداریم اما نباید 

این سفرها از جیب دولت و ملت باشد.

نماین�ده م�ردم تبریز در مجل�س گفت: 
اینک�ه بیای�م هن�وز از راه نرس�یده و کار 
نک�رده، ف�ردی را نق�د کنیم ک�ه کارهای 
زیادی انجام داده اس�ت، منطقی نیس�ت؛ 
افرادی ک�ه به قالیباف نقد می کنند، کجای 

مملکت را توانسته اند درست کنند؟
به گ��زارش خبرگ��زاری خبرآنلاین، مس��عود 
پزشکیان نماینده مردم تبریز در مجلس شورای 
اسلامی گفت : باتوجه به فضایی که در روزهای 

گذش��ته به وجود آمده، بنظر می رسد که باید با 
آقای قالیباف در رابطه موضوع ریاس��ت مجلس 

دوازدهم صحبت کرد.
 وی در گفتگ��و با خبرگزاری دانش��جو افزود : 
برای تصمیم گیری در رابطه با ریاس��ت مجلس 
دوازده��م، بای��د از هم��ه نظ��رات و دیدگاه ها 
اس��تفاده کرد و نمی ش��ود یکجانبه به مس��ئله 
ن��گاه کنیم پزش��کیان اظهار داش��ت : اگر قرار 
باش��د افرادی که در روزهای گذشته، اظهارات 

غیراخلاقی و غیرمنطقی مطرح کردند در قامت 
ریاس��ت مجلس قرار بگیرند، قطعا ریاست آقای 
قالیباف منطقی تر بنظر می رسد. وی تاکید کرد 
: اینک��ه بیایم هنوز از راه نرس��یده و کار نکرده، 

فردی را نقد کنیم که کارهای زیادی انجام داده 
است، منطقی نیست؛ افرادی که به قالیباف نقد 
می کنند، کجای مملکت را توانس��ته اند درست 

کنند؟

یک�ی از نمایندگان مجلس ش�ورای اس�لامی 
خواس�تار اجرای قان�ون مربوط به س�اماندهی 

نیروهای شرکتی و خدمتی از سوی دولت شد.
به گزارش ایس��نا، مرتضی محمودوند نماینده مردم 
خرم آباد دز مجلس ش��ورای اس��امی در جلس��ه روز 
سه شنبه ۲۲ اسفند ۱۴۰۲ صحن مجلس در تذکری 
با اشاره به تصویب قانون مربوط به ساماندهی نیروهای 
ش��رکتی و خدمتی در مجلس گفت: امیدواریم دولت 
هرچه زودتر به دغدغه این عزیزان که از قشر ضعیف، 
عزیز و مظلوم جامعه هس��تند، توج��ه کرده و به این 

قانون جامه عمل بپوشاند تا مشکل آنها حل شود.
وی همچنین در تذکر دیگری به کمیسیون آموزش 
و تحقیق��ات مجل��س اظهار کرد: طی دو س��ال اخیر 
دانش آموزان و کنکوری ها دغدغه هایی داشتند و بارها 
و بارها اعتراض رس��می خود را مظلومانه اعام کردند 
که نمایندگان نیز در این راستا طرحی را تدوین کردند 
و بر تعیین تکلیف این طرح مصر هس��تند؛ در همین 
زمینه از کمیس��یون آموزش مجل��س و آقای منادی 
درخواست داریم که بیشتر از این تعلل نکنند و طرح 
را ب��ه صحن علنی ارائه کنند تا نمایندگان ملت انجام 
به وظیفه خ��ود عمل کرده و راهکارهای لازم را برای 

رفع دغدغه این قشر از جامعه را تصویب کنند.
ای��ن نماین��ده مجلس ادام��ه داد: در ح��ال حاضر 
ناراحت��ی این عزیزان به خانواده ه��ای آنها نیز انتقال 

یافته اس��ت؛ بیش��ترین آس��یب را در ح��وزه امنیتی 
خودمان به خودمان می زنیم، امیدوارم همه مسئولین 
که می توانند این کافه س��ردرگم را ب��از کنند، اکثر 
نماینده ه��ا دلش��ان با ش��ما اس��ت و پای کار ش��ما 

هستند.
محمودوند همچنین با اشاره به مشکل دانشجویان 
پزش��کی خارج از کش��ور تاکید کرد: این قش��ر افراد 
توانمندی هس��تند که در کش��ورهای شرقی و غربی 
درس خوانده اند و از همه مس��ئولان ب��ه ویژه وزارت 

بهداشت درخواست همراهی با آنها را دارم.
وی همچنی��ن در پای��ان گفت: خیان��ت مجلس به 
بازنشس��تگان یک دروغ محض است. این موضوع در 
لایحه دولت آورده ش��ده ب��ود و نمایندگان حتی آن 
را تقلیل دادند. تبصره ۶ نشان از فداکاری نمایندگان 

مجلس است.

مش�اور فرمانده کل نیروهای مس�لح در امور 
ارتش با صدور پیامی، دریافت نش�ان فتح را به 

امیر سرلشکر موسوی تبریک گفت.
به گزارش خبرگزاری خبرآناین، آنگونه که ایس��نا 
روایت کرده، سرتیپ ستاد امیر حاتمی با صدور پیامی 

خطاب به فرمانده کل ارتش نوشت:
بسم الله الرحمن الرحیم

برادر ارجمند امیر سرلشکر سید عبدالرحیم موسوی. 
فرمانده محترم کل ارتش جمهوری اسامی ایران. مِنَ 
َ عَلیَهِ   فَمِنهُم مَن  المُؤمِنینَ رِجالٌ صَدَقوا ما عاهَدُوا اللهَّه
لوا تبَدیاًا .سام  قَضی  نحَبَهُ وَمِنهُم مَن ینَتَظِرُ  وَما بدََّه
علیک��م . افتخار دریافت »نش��ان فتح« از دس��تان با 
کفایت رهبر عظیم الشأن انقاب اسامی و فرماندهی 
معظم کل ق��وا حضرت امام خامنه ای )مدظله العالی(، 
موهبتی اس��ت گران سنگ که نشان از عمق رضایت 

معظم له از آن فرماندهی مومن و س��رافراز در اجرای 
ماموریت های خطیر نظامی دارد.

ارت��ش بی��ش از هر زم��ان دیگری مصم��م، آماده 
فداکاری و جانفشانی است

امروز ارتش جمهوری اس��امی ایران با پش��ت سر 
گذاشتن دوران  پرفراز و نشیب جنگ تحمیلی و دفاع 
مقتدرانه از کش��ور آماده، قدرتمند و بابصیرت انقابی 
ب��ی نظیر، همچون خورش��یدی پر ف��روغ، به عنوان 
ب��ازوان پرتوان ملت و ولای��ت در عصر غیبت کبری، 
بر عهد مقدس خود بر »حفظ و حراس��ت از استقال، 
حدود و ثغور و نظام مقدس جمهوری اسامی« بیش 
از هر زمان دیگری مصمم، آماده فداکاری و جانفشانی 
است. رجاء واثق دارم ارتش سرافراز جمهوری اسامی 
ایران، با درایت، هوشمندی و هم افزایی ارزشمند و والا 
در بین نیروهای مسلح از منظر قدرت و آمادگی دفاعی 
برای پاسخگویی به هرگونه تهدید، در بهترین شرایط 
تاریخی قرار داشته و آماده اجرای ماموریت های خطیر 

محوله در هر سطحی می باشد.
از درگاه خداوند متعال، توفیقات روز افزون جنابعالی، 
فرماندهان و مسئولان متعهد و آحاد رزمندگان ارتش 
س��رافراز جمهوری اس��امی ایران را در ظل توجهات 
خاص��ه امام زمان )عجل الله تعالی فرجه الش��ریف( تا 
طلیعه ظهور منجی عالم بش��ریت و استقرار آن دولت 

کریمه خواستارم.

محمودوند: دولت به قانون مربوط به ساماندهی نیروهای 
شرکتی و خدمتی توجه کند

 پیام مشاور فرمانده کل نیروهای مسلح 
به فرمانده کل ارتش ایران

پزشکیان: کسانی که قالیباف را 
نقد می کنند کجای مملکت را 

توانستند درست کنند؟ 

در این شرایط ریاست قالیباف منطقی تر است

  احیای اول
تصاوی��ر ماهواره ای که هر از چند گاه منتش��ر 
می ش��وند از وضعیت نامناس��ب دریاچه اورمیه 
حکایت می کنن��د و هرچند که روزه��ای پایانی 
سال ۱۴۰۲ وضعیت نس��بتاً پایداری برای نگین 
فیروزه ای آذربایجان متصور هستیم اما، این روند 
موقتی بوده و اگر راهکارهای علمی احیا با کمک 
متخصصان خارجی و موفق جهان محقق نش��ود 
ش��اید ساکنان تورک منطقه ش��مال غرب نیز به 

سرنوشت این دریاچه دچار شوند!
مشکلاتی که امروزه دریاچه اورمیه به آن مبتلا 
ش��ده، حاصل بی توجهی ها و سهل انکاری هایی 
اس��ت که طی س��ال های متمادی رخ داده و در 
کوتاه مدت قابل حل نیست و هرچند عنوان می 
ش��ود که برنامه هایی برای احی��ای این دریاچه 
در ح��ال اجراس��ت اما، تا وقتی ک��ه از تجربیات 
کش��ورهای موفق اس��تفاده نش��ود نمی توان به 

نتیجه رسید.
پس از بارش ه��ای اخیر امیدها برای آبگیری و 
احی��ای نگین فیروزه ای آذربایجان افزایش یافته 
اس��ت و با اینکه بارش ه��ا کمتر از پیش بینی ها و 
ح��د نرُمال بوده اما همین مقدار بارش هم آب را 
بر زمین خش��ک دریاچه اورمیه جاری ساخته و 
۱۱ تالاب اقماری حاش��یه آن را تا حدودی احیا 

کرده است.
با شروع بارش ها، س��تاد احیای دریاچه اورمیه 
هم که س��الها دس��ت روی دس��ت گذاشته بود 
به خود آمده و دس��ت به  کار ش��ده و رهاس��ازی 
زودهنگام آب س��دها به دریاچه اورمیه و اجرای 
فاز دوم انتق��ال آب از طریق کانال بادین آباد به 

کانی سیب را آغاز نمود.
آنط��ور که محمدصادق معتمدیان - اس��تاندار 
آذربایج��ان غرب��ی و دبی��ر کارگ��روه ملی نجات 
دریاچه اورمیه - می گوید پیش  بینی می شود در 
کمترین شرایط بارش��ی، ۱.۲ میلیارد مترمکعب 
آب از طریق رهاس��ازی آب سدها و رودخانه های 
فاقد سد به دریاچه مظلوم اورمیه هدایت گردد و 
اما و اگرهای بس��یاری که سالهاست گوش مردم، 

به شنیدن آنها عادت کرده است!
  احیای دوم

س��فیر ژاپ��ن در ای��ران معتقد اس��ت علیرغم 
مش��کلات ناش��ی از تحریم ه��ای اقتصادی می 
ت��وان در زمینه های مختلف دیگر همکاری های 
بیشتری داش��ته باش��یم لذا با وزیر امور خارجه 
ایران توافق کردیم در زمینه فرهنگی، آموزشی و 
محیط زیست بین دو کشور ژاپن و ایران همکاری 

های گسترده تری ایجاد نماییم.

تسوکادا تاماکی افزود: در حوزه دریاچه اورمیه 
نی��ز همکاری ه��ای کنونی را با ای��ران ادامه می  
دهیم و در کنار آن با سازمان های بین المللی نیز 

همکاری های لازم را انجام خواهیم داد.
وی در دیدار با یعقوب هوشیار، شهردار کلانشهر 
تبریز نیز از برقراری روابط خواهرخواندگی تبریز 

به عنوان اولین ش��هر ایرانی با یکی از ش��هرهای 
کش��ور متبوعش استقبال کرد و ادامه داد: تحقق 
این امر نقطه عطف تعمیق همکاری دو کشور در 

حوزه های مختلف است.
س��فیر ژاپن در بخش دیگری از س��خنان خود 
با اش��اره به وجود تحریم ه��ای اقتصادی آمریکا 
علیه ای��ران تاکید کرد: با وج��ود این محدودیت 
ها آماده توسعه همکاری در زمینه هایی همچون 
فرهنگی، تحصیلی، فناوری، گردشگری و محیط 

زیست هستیم.
تاماک��ی با بیان اینکه از س��ال ۲۰۱۴ میلادی 
هم��کاری فراوانی برای کم��ک و احیای دریاچه 
اورمیه ش��کل گرفته است اضافه کرد: علاقه مند 
تعمی��ق همکاری ه��ای تخصصی ب��رای احیای 
دریاچه اورمیه هستیم لذا تبریز، پدر غربی جاده 
ابریشم قلمداد می شود و بازار بزرگ آن به عنوان 
بزرگترین مرکز فرهنگی این نقطه از جاده است.

وی خاطرنش��ان کرد: مش��کلات آب، به  عنوان 
موضوعات داخلی ایران مطرح نیس��ت بلکه باید 
به عنوان مشکل بین المللی، با کشورهای همسایه 
مورد توجه قرار گیرد لذا ما نیز مایل هس��تیم که 

همکاری در احیای دریاچ��ه اورمیه و تالاب های 
مختلف را در دستورکار قرار دهیم.

  احیای آخر
دو کش��ور ایران و ژاپن تشابهات زیادی به هم 
دارند اما ب��ه دنبال تحریم هایی ک��ه علیه ایران 
اعمال ش��ده، مناس��بات اقتصادی ب��ا ژاپن طی 
س��الهای اخیر کاه��ش یافته و میزان مناس��بات 
تجاری فی مابین کافی نبوده اس��ت در حالی که 
این انتظار وجود دارد که روابط فی مابین افزایش 
یابد زیرا ش��رکت های موفق ژاپنی به آینده ایران 
امید داشته و همچنان در این کشور حضور دارند 
و از س��وی دیگر، مقامات ای��ران هم معتقدند که 
بنیان روابط دو کشور به گونه ای است که با وجود 
فشارها و تحریم ها به همکاری دو جانبه ادامه می 
دهند و احیای دریاچه اورمیه به مدد متخصصان 
موفق ژاپنی، خواس��ت رس��انه ها، کارشناسان و 

دلسوزان منطقه آذربایجان است.
س��فیر ژاپن در ای��ران اخیراً طی س��خنانی در 
رویداد بین المللی »فضا و زمان در مس��یر جاده 
ابریش��م« اظهار کرده که س��ال گذش��ته تلاش 
فراوان��ی برای کم��ک به احیای دریاچ��ه اورمیه 
ک��رده  و از تعمی��ق هم��کاری ه��ای تخصص��ی 
 برای احی��ای این دریاچه اس��تفاده و اس��تقبال

می کند.
برگ��زاری این روی��داد بین الملل��ی که بخش 
علمی، فرهنگی و هنری جاده ابریشم در دانشگاه 
صنعتی خواجه نصیرالدین طوس��ی برگزار شد و 
پس از برگزاری مراس��م افتتاحیه با حضور سفیر 
ژاپن و اس��اتید برجس��ته هنر و معماری ایران و 
ژاپ��ن در تبری��ز، کارگاه های آموزش��ی معماری 
معاصر و کاهش خطرپذیری ریس��ک با سخنرانی 
ریچ��ی میاکه، خ��ان فوجی و آکی��را وادا و آکیرا 
تاتاهات��ا، ماکوئ��و واتانابه، تس��و یو س��ی داته و 
کاس��وگو فوجیه برگزار شد فرصت مناسبی برای 
بهره مندی از مش��ارکت کش��ور موف��ق ژاپن در 

احیای نگین فیروزه ای آذربایجان باشیم.
بدین ترتیب باید تاسف خورد که اظهارنظر های 
بدون کارشناس��ی برخی هز مس��ئولان پیرامون 
دریاچه اورمی��ه و فرآیند احیای آن تمامی ندارد 
به طوری که گویا یکی از مس��ئولان مرتبط اخیراً 
فرموده اند که این دریاچه تا ۱۰ س��ال دیگر احیا 
خواهد ش��د در حالی که قبلًا تاریخ های زودتری 
برای احیای دریاچه داده شده بود و حال پرسش 
این اس��ت که چه آس��یب و چالش هایی در این 
مسیر وجود دارد که اجازه تسریع در فرآیند احیا 
را نمی دهد و چه کس��انی باید جوابگوی سلامتی 

آذربایجانی ها باشند؟!

احیای دریاچه اورمیه
هدف مشترک جهانیان

ضرورت استفاده از تجربیات بین المللی کشورها در 
احیای نگین فیروزه ای آذربایجان از نگاه "عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

مش�کلات عدیده زیست محیطی دریاچه اورمیه و نحوه احیای ناموفق آن در طول سالهای 
اخیر بازتاب جهانی به خود گرفته و باعث ش�ده تا علاوه بر کش�ورهای اروپایی و همسایه، 
چش�م بادامی ها نیز در فکر کمک به روند احیا و نجات آن باش�ند و ژاپن از آن کشورهایی 

است که مدت هاست اعلام آمادگی کرده و مسئولان ما هنوز اندرخم یک کوچه اند.
تس�وکادا تاماکی س�فیر ژاپن در ایران می گوید بعد از احیای توافق هس�ته ای، شرکت های 
ژاپنی کاملًا آماده هس�تند که مجدداً تجارت خود را به صورت گسترده در ایران آغاز کنند 
و مس�ئله آب یکی از بزرگترین موضوعاتی اس�ت که ذهن او را درگیر کرده تا همکاری دو 

کشور در حوزه آب جدی تر و نزدیک تر گردد.
او در سفر اخیر خود به تبریز توضیح داده که چند هفته پیش با علی سلاجقه معاون رییس 

جمهور و رئیس س�ازمان حفاظت محیط زیست ایران ملاقات داشته و در آن ملاقات بر این 
موضوع تاکید ش�ده که مشکلات آب، به  عنوان موضوعات داخلی ایران مطرح نیست بلکه 
باید به عنوان مش�کل بین المللی، با کشورهای همس�ایه مورد توجه قرار گیرد و ژاپن مایل 

است در خصوص احیای دریاچه اورمیه پا پیش بگذارد.
این اظهارات آقای سفیر ژاپن در حالی مطرح می شود که مسئولان ما از توهم خودپنداری 
و س�یر و سلوک در فضای دفتر کار خود بیرون آمده و با توجه به مشکلات و خطرات ناشی 
از ع�دم توجه به پروس�ه احیای دریاچه اورمیه، از خواب بیدار ش�ده و با متخصصان موفق 
ژاپنی همکاری نمایند و با بدقولی های مرسوم مدیرانه، موجب تعجب ژاپنی ها نگردند زیرا 

آنها به وعده های توخالی عادت ندارند...

سفیر ژاپن می گوید 
از سال ۲۰۱۴ همکاری 

لازم برای احیای 
دریاچه اورمیه شکل 

گرفته است اما علاقه 
مند تعمیق همکاری 
های تخصصی برای 
احیای این دریاچه 

هستیم

حمیدرضا ترقی:

 اقدامات تخریبی باعث نگرانی مردم از دعوای 
قدرت در مجلس در آینده می شود

عضو شورای مرکزی حزب مؤتلفه 
اس�لامی گفت: تذکر حض�رت آقا، 
خطاب به کس�انی بود ک�ه اینگونه 
حرف هایش�ان،  و  موضع گیری ه�ا 
موجب تلخ شدن شیرینی انتخابات 
پرش�ور، در کام م�ردم می گ�ردد. 
کام  نمایندگان،  ناص�واب  دعواهای 

مردم را تلخ می کند.
ب��ه گزارش خبرگزاری خبرآناین، حمیدرضا ترقی، عضو ش��ورای مرکزی حزب مؤتلفه 
اس��امی ، ضمن اش��اره به تذکر رهبر معظم انقاب به منتخبین جدید مجلس ش��ورای 
اس��امی، گفت: تذکری که مقام معظم رهبری دادند، نس��بت به بعضی از برداش��ت ها و 
تجزیه و تحلیل هایی بود که برخی منتخبین، از موفقیت یا عدم موفقیت نامزدها داش��تند 
و به این بهانه سعی می کردند، برخی چهره ها را تخریب و برخی دیگر را بزرگنمایی کنند. 
وی در گفتگو با فارس تصریح کرد: اینگونه اقدامات تخریبی، بیش��تر موجب نگرانی مردم 
از دعواهای سیاس��ی و دعوای قدرت در مجلس در آینده می ش��ود. عضو ش��ورای مرکزی 
حزب مؤتلفه اس��امی ادامه داد: به همین دلیل، این هش��دار رهبر معظم انقاب، موجب 
ش��د که این افراد تا حدی متوجه آثار و تبعات موضع گیری هایش��ان شوند و طوری نباشد 
ک��ه م��ردم تصور کنند این افراد منتخب، بجای آنکه به فکر حل مش��کات مردم باش��ند 
و در جه��ت مناف��ع ملی ق��دم بردارند، از همی��ن ابتدا به دنبال جنگ ق��درت در مجلس 
هس��تند. ترقی افزود: تذکر حضرت آقا، خطاب به کسانی بود که اینگونه موضع گیری ها و 
حرف هایشان، موجب تلخ شدن شیرینی انتخابات پرشور، در کام مردم می گردد. دعواهای 
ناصواب نمایندگان، کام مردم را تلخ می کند. به نظر می رس��د که این هشدار، موجب یک 
تغیی��ر روش در ای��ن نوع افراد ب��رای ایفای نقش در مجلس آینده خواهد ش��د. در پایان، 
نمایندۀ اسبق مجلس شورای اسامی در دور پنجم، ضمن ابراز امیدواری از تغییر رویه این 
منتخبین، بیان داشت: امیدواریم این افراد که خودشان را تابع ولایت می دانند و سعیشان 
بر این است که در مسیر ولایت حرکت کنند، این هشدار را در عمل مورد توجه قرار داده 
و ب��ه گونه ای عمل کنند که مجلس دوازدهم، هم به لحاظ خدمت و توجه به مش��کات 
مردم، خوش��حال کننده آن ها باشد و هم موجب دغدغه آن ها، نسبت به دعواهای سیاسی 

در درون مجلس نشود.

باقرزاده: دولت با دقت نظر بیشتری بازار را کنترل کند
یک��ی از نمایندگان مجلس ش��ورای 
اسامی تاکید کرد: با توجه به تاقی ماه 
مبارک رمضان و عید نوروز و اوج مصرف 
کالاهای اساس��ی، انتظار می رود دولت 
محترم با دقت نظر بس��یار بالاتر نسبت 
به کنت��رل بازار و قیمت ه��ا و مبارزه با 

گران فروشی اقدام کند.
به گزارش ایس��نا، علی اصغر باقرزاده 
نماین��ده مردم بابلس��ر و فریدونکنار در 
مجلس ش��ورای اسامی در جلس��ه روز سه شنبه ۲۲ اسفند ۱۴۰۲ صحن مجلس در نطق 
میان دستور خود در تذکری به وزیر آموزش و پرورش گفت: درباره صدور احکام رتبه بندی 
معلمان ش��ریف بازنشسته از تاریخ ۳۱ ش��هریور ۱۴۰۰ به بعد و همچنین حقوق معلمان 
خری��د خدمات به وزیر آموزش و پرورش تذکر می دهم و خواهش می کنم که در آس��تانه 

شب عید این مطالبات پرداخت شود.
وی همچنین خواستار رفع مشکات حوزه انتخابیه خود در زمینه مسکن روستایی، کود 

اوره و فسفات مورد نیاز کشاورزان و سوخت و پاک تراکتورهای کشاورزان شد.
این نماینده مجلس در تذکر دیگری به دولت گفت: با توجه به تاقی ماه مبارک رمضان 
و عید نوروز و اوج مصرف کالاهای اساسی، انتظار می رود دولت محترم با دقت نظر بسیار 
بالاتر نسبت به کنترل بازار و قیمت ها و مبارزه با گران فروشی اقدام کند. شرایط و اوضاع 

خوب نیست مردم عزیز ما بسیار ناراحت و دلخور هستند لذا اقدام عاجل صورت پذیرد.

خبر

نجابت: نباید ارز مسافرتی از جیب مردم و دولت داده شود


